
 
 
 
Vught, 18 juni 2019 
 
 
 
 
 
Geacht college,  
 
Sinds 2017 krijgen alle gemeenten in Nederland structureel geld van het rijk. In de 
volksmond beter bekend als de Klijnsma-gelden omdat het geld door toenmalig 
staatssecretaris Jetta Klijnsma als instrument is ingezet om de armoede onder kinderen te 
bestrijden. In totaal wordt in Nederland 85 miljoen euro verdeeld.  
 
De Vughtse afdeling van de SP vraagt zich nu af: 
 

1. Welk bedrag de gemeente jaarlijks ontvangt om te besteden aan kinderen die in 
armoede leven? 

2. Handelt het college conform het bestuursakkoord tussen het ministerie van SZW en 
de VNG omtrent de besteding van de Klijnsmagelden?  

3. Op welke wijze zijn de Klijnsmagelden de afgelopen jaren in onze gemeente ingezet? 
4. Is het volledige budget in 2017 en 2018 besteed of heeft u ook nog wat 

overgehouden? Zo ja, zou u kunnen aangeven hoeveel dat dan is geweest en wat er 
vervolgens met dat geld is gebeurd? 

 
 
Wij zijn erg benieuwd naar uw reactie! 
 
 
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
SP-fractie Afdeling Vught 
Suzanne van Wiggen 


